

专业生产太阳能支架,斜屋顶支架 ,

产品名称	专业生产太阳能支架,斜屋顶支架 ,
公司名称	北京安必信能源设备有限公司
价格	.00/个
规格参数	
公司地址	北京市昌平区南邵镇张各庄村
联系电话	010-60730592 15811296782

产品详情

名称 专业生产太阳能支架,斜屋 产品用途 斜屋顶支架
顶支架,厂家直销

ecrack solarroof 太阳能屋顶安装系统已发展成为一款适用于斜屋顶和平面屋顶的通用型太阳能板安装系统。特有创新的铝合金轨道、z型卡件和轨道连接技术使之不再需要现场加工,并能快速、便捷的安装太阳能板。为适应不同的屋顶,我们设计了不同的挂钩,使轨道与屋顶的安装更加简单、快捷:如瓦片瓦顶可选用不锈钢挂钩,铁皮瓦顶可选用l支角,平面屋顶可选用斜支撑脚等。

安装地点:斜屋顶 瓦顶材质:大部分瓦顶 安装角度:可达60° 安装高度:可达20m 抗风能力:60m/s
雪荷载:1.4kn/m² 太阳能板类型:有框 组件排列:横向或纵向 太阳能板尺寸:任意
国际标准:符合as/nzs 1170和其他国际标准 支撑轨道:铝合金挤压件 颜色:自然色
质量保证:10年质量保证

公司网址: www.bjabxny.com

联系方式: 15811296782

the ecrack solarroof pv mounting system has been developed as a universal framed pv module mounting system for pitched roof and fiat roofinstallations. the innovative and patented aluminum base rails, z modules and rail extension technology eliminatethe need for onsite cutting and enable quick and easy field pv module installations. for the various roofs, we design the relative roof hook to make it easy mounted. for example: the ss roof hook is designed to fix with the tile roof, while the lfeet is designed for the metal roof. tilt legs are designed for the flat roof, etc.

installation site : pitched roofroof cladding : suitable for most type of claddingroof slop : up to 60 ° building height : up to 20mwind load : 60m/ssnow load : 1.4kn/m² pv modules : framedmodule orientation : vertical or horizontalmodule width : anystandard : as/nzs 1170 and other international standardssupport rail : extruded aluminumcolor : naturalwarranty : 10 years durability on material

easy Installationdiversified applicationuniversal compatibilitychoice quality10-year guaranteemaximum lifespan100% recyclable, environment friendly.

